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Pan Ryszard Brejza 

 
          Interpelacja 
 
Szanowny Panie Prezydencie! 

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  
(Dz. U. 2020 poz. 713 ze zm.) oraz na podstawie § 39 ust. 1 Statutu Miasta 
Inowrocławia zwracamy się z niniejszą interpelacją.  

Przedstawienie stanu faktycznego:  

W październiku 2021 r. wspólnie z grupą radnych: Danuta Jaskulska, Maria Żukowska, 
Ewa Podogrodzka, Jarosław Kopeć, Jacek Bętkowski i Waldemar Wąśniewski 
wystąpiliśmy z interpelacją w sprawie możliwości utwardzenia nowo powstałego odcinka 
drogi przy ul. Juliusza Trzcińskiego. 

W interpelacji podkreślaliśmy, że na nowo powstałym odcinku drogi coraz trudniej 
poruszać się pojazdami. Obecnie sytuacja jest jeszcze gorsza (załącznik).  

Pytania:  

Mieszkańcy mają świadomość z ograniczonych możliwości finansowych Miasta 
Inowrocławia. Tylko wskutek wpływów z podatków PIT budżet miasta straci w 2022 r. 
ponad 7 mln zł, nie wspominając o innych ubytkach, m.in. opłata uzdrowiskowa wraz  
z dotacją dla gmin uzdrowiskowych (ok. 5 mln zł przez 4 lata) oraz inne konsekwencje 
finansowe Polskiego Ładu – zmniejszające dochody własne gminy o kolejne miliony. 
Ponadto Miasto nie otrzymało żadnych dodatkowych środków na modernizację 
infrastruktury drogowej – mimo składanych wniosków. 

Mając na uwadze powyższe, w imieniu mieszkańców zwracam się z uprzejmą prośbą  
o ponowne rozpatrzenie sprawy i przeanalizowanie czy istnieje możliwość podjęcia 
jakichkolwiek, tymczasowych działań mających na celu poprawę stanu nowo powstałego 
odcinka drogi przy ul. Juliusza Trzcińskiego – przynajmniej w najbardziej newralgicznych 
miejscach? 

Z wyrazami szacunku, 

 

 

 


